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Az Xlavina Pap Motorsport versenyzője, a tereprali quados mezőnyéből ismert Szabó Barbi az 

elmúlt hétvégén navigátori babérokra tört, és a számára hazai futamnak számító Vác Ralin az 

előfutóként szereplő Boroznaki Tibornak diktálta az itinert. A pilóta szerint kifejezetten ügyesen.  

 

Szabó Barbi: – Szombaton a prológra szerencsére rengeteg néző kijött, és sok volt az autó is, 

úgyhogy a hangulatra nem lehetett panasz. Navigálnom a prológon igazából még nem nagyon 

kellett, mert Tibi nyilván nélkülem is látta, hogy merre kell menni, de azért jó volt, én élveztem 

nagyon. 

 

– Vasárnap a négy gyors közül az utolsót törölték, mert sok volt a baleset, de az első három szakaszt 

így is nagyon élveztem. Az elsőbe még bele-belehibázgattam itt-ott, de nagy baj szerencsére nem 

lett belőle, aztán a másodikra  már jobban belejöttem és a harmadikon már nagyon jól tudtunk 

menni, úgyhogy kicsit sajnáltuk is, hogy a negyedik gyorsra már nem került sor, mert mentünk volna 

szívesen még egyet.  

 

– Egész hétvégén remekül éreztem magam, és szerintem nem is vallottunk szégyent. Persze lenne 

még mit fejlődnöm navigátorként, de ezt is gyakorolni kell, és akkor idővel egyre jobb lesz. Ha lesz 

rá lehetőségem a jövőben, akkor szívesen navigálok még máskor is. Köszönöm Boroznaki Tibinek 

ezt a lehetőséget. Jó dolgom volt, mert egyből egy jó pilóta mellé ülhettem be a jobb egybe. 

 

Boroznaki Tibor: – Igazából azért indultam el ezen a versenyen, hogy kicsit leporoljam a VFTS-t, 

mert jó régen használtam már, és Barbival véletlenül összebeszéltünk, hogy beül mellém kipróbálni 

kicsit ezt az érzést is. Szerintem jól éreztük magunkat végig, igaz, kicsit vontatott volt a verseny, de 

amikor mentünk, akkor jó volt a hangulat az autóban.  

 

– Barbi is nagyon belejött a navigálásba, és persze neki van azért egy terepralis múltja is, úgyhogy 

gond nélkül tudta mondani az itinert. Kár, hogy az utolsó gyorsasági elmaradt, mert a végére 

jöttünk bele csak igazán, de persze jó volt így is. Jól éreztük magunkat, és nekünk most ez volt a 

legfontosabb, hiszen elsősorban buli jelleggel mentünk.   

 

 

 

 

 

 

 

Együttműködő partnerek:  

Lavina Szervíz Kft, Oakley 

 

További információk:  
Borbás Bálint, sajtófőnök: +36-30/452-1692 

Melléklet: Sajtócélokra jogdíjmentesen felhasználható fotók. 


